
Skolebestyrelsesmøde - Lindevangskolen 

8.12.2022 

17.00 til 18.00. Spisning herefter. På Personalecaféen 

Bestyrelsens medlemmer 

Katrine Lester, KL, formand | Freja Stevenson, FS, næstformand | Susan Frandsen, SF, forældrevalgt | 

Henriette Petersen, HP, forældrevalgt | Carsten Kjær Joensen, CJ, forældrevalgt | Maral Namin, MN, 

forældrevalgt | Lars Boysen Christensen, LC, forældrevalgt | Helen Zachariassen, HZ, 

personalerepræsentant | Sanne Andersen, SA, personalerepræsentant 

Pia Vingaard, PV, klubleder| Lis Johansen, LJ, SFO-leder, ordstyrer | Helle Frederiksen, HF, viceskoleleder 

| Gregers Lau Hansen, GH, Skoleleder, referent |  

Emil Englund, EE, elevrepræsentant| Pippi Lester, PL, elevrådsrepræsentant| 

Afbud fra: Pia Vingaard,  

Punkt Kl. Indhold 

 

Ejer 

Pkt. 1 17.00 Godkendelse af dagsorden og referat 

Ref:  

Godkendt 

 

 

Pkt. 2 17.05 Nyt fra: 

Forældrevalgte/formand 

Ref:  

Forældreundren over spørgsmål i klasserne vedr. hvilket sprog der tales hjemme. 

Et par forældre har oplevet det intimiderende ift etnicitet. Elevrepræsentanterne 

deler ikke denne oplevelse. Vi undersøger sagen. 

Henvendelse til ARLA vedr. tung trafik ved morgenringetiden. ARLA har ikke 

responderet på denne henvendelse. Vi afventer. 

Skolebestyrelsesnetværk er under etablering. De forældrevalgte skærper 

opmærksomheden på deltagelse. 

Super godt møde med kontaktforældrene! Mange, 40- 50, deltagere. 

 

 

 

 

Alle 



Side 2 

Punkt Kl. Indhold 

 

Ejer 

Elever 

Ref:  

Information om drøftelserne vedr. kønsopdeling på lejrskoler. Debatpunkt i 

elevrådet - uden konklusion. 

Fællesspisning i udskolingen – stor succes. Gentages. 

Der er bevilliget kr. 3000 pr. grupperum i udskolingen til indretning. Der 

arbejdes i gangrådene med dette. 

 

Medarbejdere 

Ref:  

Skolens medarbejder, Martin Horowitz Jørgensen har, har på baggrund af 

skolebestyrelsens indstilling, fået tildelt kommunens pris, Colombusægget, for 

arbejdet med medindflydelse og elevdemokrati.  

Glæder sig over juleafslutningerne bliver til noget i år. Alt som det plejer!  

Skolen opleves som værende kold. Vi holder øje med temperaturen. 

Udfordringer i SFO og indskolingen med smartwatches. Der ringes op af 

forældrene – og eleverne ringer op til forældrene. Udfordringen kan også gøre sig 

gældende ved de forestående terminsprøver og eksamener i 8. og 9. klassePunktet 

tages op til drøftelse på kommende bestyrelsesmøde. 

 

Ledelse 

Ref:  

Klubben har julestue d. 16.12. 

Regnbuecaféen er igen åben på specifikke datoer. 

Spørgsmål vedr. antallet af 0.-klasser fra skoleåret 2023. Som det ser ud lige nu, så 

oprettes der 4. Men en del usikkerhed ift. tidlige startere og børn fra 

omegnskommunerne. 

    

Pkt. 3 

 

 

 

 

 

 

17.30 

 

 

 

 

 

 

Fra Talerummet 

Fokuspunkter og pointer fra elevernes arbejde med Talerummet. 

Der er 3 hovedtemaer fra Talerummet:  

• De lange skoledage 

• Toilet- og omklædningsforhold 

• Indeklima. 

Ref: 

De tre ”vindertaler” fra talerummet har været drøftet i elevrådet og i 

demokratirådet.  

EE/PL 



Side 3 

Punkt Kl. Indhold 

 

Ejer 

De lange skoledage har haft specielt fokus, og et enigt udskolingselevråd indstiller, 

på trods af ulemperne med bortfald af UUV-timerne, at undervisningstiden 

reduceres. (Tages op som selvstændigt punkt d. 16.1.23.) 

Eleverne ønsker, at der arbejdes videre med omklædningsforholdene. Herunder 

varmt vand i bruserne, afskærmning mellem brusere og renere forhold. Elevrådet 

arbejder med en video om omklædningsfaciliteterne, som kan understøtte 

bestyrelsens arbejde med de fysiske forhold. Der er mange børn der fortæller 

hjemme, at de ikke kan lide idræt. Men adspurgt om baggrunden, så kan de godt 

lide selve idrætstimerne, men omklædningsforholdene overskygger dette. 

Indeklimaet har fokus. I udskolingsbygningen er det nogenlunde fornuftigt pt. Der 

holdes øje med temperaturen. 

 

Der er overvejelser om at afholde ”Talerummet” to gange årligt. 

 

Pkt. 4 17.50 Evt. 

Ref: 

 

Kan man arbejde videre med oplægsholdere til klasserne/årgangene, så hverdagen 

bliver brudt lidt op – gøres mere interessant? (Der kommenteres borde rundt ift. 

de tiltag der allerede er i gang.) Vi prøver at skabe et overblik over hvad der 

allerede sker på skolen – og tager den videre drøftelser derfra. 

Billedkunst mangler metalkapsler (øl og vand) til kunstprojekt.  

 

Skolebestyrelsesmøder i foråret: 

- 16.1.2023 

- 20.2.2023 

- 22.3.2023 

- 27.4.2023 

- 22.5.2023 

- 13.6.2023 

 

 

    

Pkt. 5 18.00 Juleafslutning med spisning  

    

 Bilag: 

 

 

Ingen 

 

Punkter til kommende møde/r: 

• Kønsopdeling 

 



Side 4 

Punkt Kl. Indhold 

 

Ejer 

• Kortere skoledag – skal på januarmødet! 

• Mobilpolitik – herunder brugen af smartwatches 

• Verden ind i skolen-arrangementer. 

    

 


